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۳۲۲۸ بیمار جدید و فوت ۵۶ تن دیگر
طبق اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت بهداشــت، در طول یک 
شــبانه روز، ۵۶ بیمار مبتلا به کووید-۱۹در کشــور جان خود را از دست دادند 
و مجموع جانباختگان این بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۵۰۵ نفر رســید.به گزارش 
ایسنا، بر اساس اعلام وزارت بهداشت، از روز ۳۱ مردادماه تا روز اول شهریور ماه 
و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۳۲۲۸ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ 
در کشور شناسایی و ۷۲۶ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ 
در کشــور به هفت میلیون و ۵۱۳ هزار و ۹۲۹ نفر رسید.متاسفانه در طول ۲۴ 
ساعت، ۵۶ بیمار مبتلا به کرونا در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع 
جــان باختگان این بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۵۰۵ نفر رسید.خوشــبختانه تا روز 
اول شــهریور ماه هفت میلیون و ۲۴۹ هزار و ۴۵۸ نفر از بیماران، بهبود یافته 
و یا از بیمارستانها ترخیص شــده اند.۱۳۱۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ 
در بخش های مراقبت های ویژه بیمارســتانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز اول 
شــهریور ماه ۵۳ میلیون و ۶۸۱ هزار و ۵۲۱ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در 
کشور انجام شده اســت.در حال حاضر ۱۰۶ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۵۶ 
شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۷۳ شهرستان در وضعیت زرد و ۱۳ شهرستان 
در وضعیت آبی قرار دارند.  همچنین تا روز اول شهریور ماه ۶۴ میلیون و ۹۳۷ 
هــزار و ۷۸۰ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۳۱۶ هــزار و ۷۷۷ نفر دوز دوم و ۳۰ 
میلیون و ۴۹۱ هزار و ۱۲۳ نفر، دوز سوم و بالاتر واکسن کرونا را تزریق کرده اند 
و مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۵۳ میلیون و ۷۴۵ هزار و ۶۸۰ 
دوز رســید. در یک شبانه روز ۶۸ هزار و ۴۳۳ دُز واکسن کرونا در کشور تزریق 

شده است.

ارتقای رتبه 910 پله ای دانشگاه پیام نور
 با ثبت آثار علمی پژوهشی اساتید 

رئیس دانشگاه پیام نور از ارتقای رتبه ۹۱۰ پله ای دانشگاه پیام نور با ثبت آثار 
علمی – پژوهشی اســاتید خبر داد و گفت: با ثبت اطلاعات و داده ها و مقالات 
اعضای هیات علمی، رتبه دانشــگاه پیام نور در پایگاه وبومتریک ۹۱۰ پله ارتقا 
یافت و در جایگاه ۱۴۰۰ دنیا قرار گرفت.به گزارش روابط عمومی، دکتر ابراهیم 
تقی زاده در نشســت با معــاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان امور اداری و 
استخدامی کشور افزود: دانشگاه پیام نور در بین دانشگاه های داخلی در رتبه ۲۴ 
ام قرار دارد وبا راه اندازی ســایت دانشــگاه به زبان های انگلیسی، عربی و اردو، 
رتبه داخلی و بین المللی دانشگاه ارتقا خواهد یافت.وی با اشاره به ظرفیت ها و 
پتانســیل های دانشگاه پیام نور گفت: این دانشگاه با حدود ۳ هزار و ۸۰۰ عضو 
علمی، ۹ هزار کارمند در سراســر کشــور و ۳۵۰ هزار دانشجو به عنوان بزرگ 
ترین دانشگاه دولتی کشور توانسته امکان ادامه تحصیل را برای جوانان جویای 
علم فراهم کرده و عدالت آموزشــی را حتی در نقاط کم برخوردار برقرار سازد.
وی نظام آموزشی دانشگاه پیام نور را ترکیبی دانست و گفت: کلاس های درس 
در مقطع کارشناســی ۶ جلسه فشرده ، در کارشناسی ارشد ۸ جلسه و دکتری 
۱۶ جلسه تماما حضوری و بقیه جلسات به صورت الکترونیکی برگزار می شود.
وی آزمون های الکترونیکی را از دیگر پتانسیل های ویژه دانشگاه پیام نور عنوان 
کرد و اظهار داشت:آزمون های دانشگاه به صورت متمرکز به منزله یک کنکور در 
یک ساعت مشخص، در یک درس واحد در کل کشور برگزار می شود.دکتر تقی 
زاده اظهار داشت: دانشگاه پیام نور به دلیل بومی پذیری امکان تحصیل را برای 
دانشجویانی که خانواده های آنها به دلیل تعصبات خانوادگی حاضر به تحصیل 
فرزندانشان در شهرهای دیگر نیستند، به سهولت فراهم کرده است.وی گسترش 
دیپلماســی علمی بین المللی را از مهم ترین اولویت های این دانشگاه دانست و 
افزود: دانشگاه پیام نور در حال حاضر حدود ۵ هزار دانشجو در مراکز بین الملل 
دانشگاه دارد . دانشگاه پیام نور کابل در افغانستان تنها دانشگاه فعال ایرانی در 

این کشور بوده و ۱۲۰۰ دانشجو در آن مشغول به تحصیل هستند.

بازگشایی تنها نانوایی شهرک آزادمهر 

با تلاش و رایزنی شهردار پل سفید و امام جماعت و هیات امنای مسجد رسول 
اکرم )ص( شهرک آزادمهر، تنها نانوایی این شهرک که تعطیل شده بود، دوباره 
بازگشــایی شــد. رمضانعلی زمانی رئیس هیات امنای مسجد رسول اکرم این 
شــهرک گفت: چند ماهی بود که به دلایلی تنها نانوایی این شهرک بسته شده 
بود و از آنجایی که این شهرک با شهر پل سفید فاصله ای چند کیلومتری دارد، 
تهیه نان برای اهالی این شــهرک مشــکل بود. وی افزود: در پی اعتراض اهالی 
حجت الاسلام و المسلمین نوید فتحی روحانی محل و پیشنماز مسجد رسول 
اکرم  به همراه هیات امنای این مســجد جلســاتی را برای رفع این مشــکل با 
مقامات شهری برگزار کردند. پس از آن پیگیری موثر شهردار پل سفید مهندس 
خلیلی نهایتا به برگزاری جلسه ای در دفتر ایشان منجر گردید که در این جلسه 
کلیه موانع برای بازگشــایی این نانوایی حل شــد. به گفته زمانی، در یک سال 
اخیر شهردار پل ســفید اقدامات عمرانی بسیاری در شهرک آزادمهر داشته به 
انجام رسانده که باعث رضایت نسبی اهالی این شهرک گردیده است. مهندس 
خلیلی در بازدید حضوری از شــهرک پای درددل مردم این منطقه نشســته و 
قول مساعد برای حل مابقی مشکلات این منطقه داده است. رئیس هیات امنای 
مسجد رســول این شهرک همچنین از تلاش و همراهی حجت الاسلام فتحی 
تقدیر و تشکر کرد و افزود: بدون شک همراهی ایشان باعث توجه مسئولان به 

مشکلات این منطقه بوده است.

ضرورت اجرای برنامه های فرهنگی 
در جهت انتقال ارزش های دفاع مقدس

معاون امــور ایثارگران اداره کل رفاه و امور ایثارگران شــهرداری تهران گفت: 
اجــرای برنامه های فرهنگی توام با تدوین، تألیف و نشــر زندگی نامه قهرمانان 
ملی و تاریخی از ضرورتهای امروز جامعه در جهت انتقال دستاوردها و ارزشهای 
دفاع مقدس اســت.به گزارش اداره کل رفاه و امور ایثارگران شهرداری تهران، 
محمد جواد لشــکری معاون امــور ایثارگران اداره کل رفــاه و امور ایثارگران 
شــهرداری تهران در جلسه با آزادگان شاغل در شــهرداری تهران که پیش از 
ظهر امروز و همزمان با شــهادت والاترین اسیر پس از واقعه جانسوز کربلا امام 
سجاد)ع( صورت گرفت، سالروز بازگشت غرورآفرین آزادگان به میهن اسلامی را 
گرامیداشــت یاد و خاطره ســالهای صلابت و ایســتادگی رزمندگان در مقابل 
جنایت و وحشــی گری رژیم بعث عراق عنوان کــرد و افزود: باور عمیق و پای 
بندی توصیف ناپذیر آزادگان به ارزشــهای والای انقلابی و دینی در ســالهای 
زجر و اســارت سبب شد تا به رغم تحمیل شکنجه و آزارهای بی شمار ذره ای 
در برابر دشــمن از خود سستی و ضعف نشان ندهند که این مقاومت ستودنی 
با تاســی از اسرای اهل بیت )ع( همواره مورد ستایش دولت و ملت بوده است.
معاون امور ایثارگران اداره کل رفاه و امور ایثارگران شــهرداری تهران از جمله 
اقدامات ارزشمند این دوره از مدیریت شهری شهرداری تهران در جهت حمایت 
از ایثارگران را تبدیل وضعیت استخدامی ایثارگران و همسران و فرزندان شهدا، 
جانبازان، آزادگان و رزمندگان شــاغل در شهرداری تهران عنوان کرد و افزود: 
احکام تبدیل وضعیت اســتخدامی ۲هزار و ۲۳۵ نفر از مشمولین از قراردادی به 
رسمی قطعی صادر شــده و  پرونده ۳۳۳۹ نیروی پیمانکاری حجمی شهرداری 

تهران نیز در دست بررسی است.

احداث 1۸4۲ واحد مسکوني در منطقه 1۵
شهردار منطقه ۱۵ گفت: با تشــکیل قرارگاه مسکن در منطقه، کلنگ احداث 
چهارمین پروژه مسکن نیز امروز بر زمین زده شد تا شاهد احداث هزار و ۸۴۲ 
واحد مسکوني در منطقه باشیم.به گزارش روابط عمومي شهرداري منطقه ۱۵، 
ســید مهدي صباغ در آیین کنگ زني پروژه شهید شیرودي در محله مشیریه 
گفت: قرارگاه جهادي مســکن منطقه با هدف به حداقل رساندن زمان و حذف 
فرآیندهای موازی و زائد برای صدور مجوزهای لازم تولید مســکن، شناســایی 
همه ظرفیت های تولید و تلاش برای فعال ســازی آنها  با دستور شهردار تهران 

راه اندازي شد.

اخبار کوتاه
اجرای ناقص رتبه بندی معلمان، بعد از یک سال!

طلب معلمان کامل پرداخت نشد، بازنشسته ها هم فراموش شدند

سازمان استاندارد در تشخیص خودروهای بی کیفیت کوتاهی می کند

خودروهای ما نه ملی است و نه ایمن

اقدامات و اهداف سازمان اتکا تشریح شد

حضور فعال در مناطق کم برخوردار

معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران مطرح کرد

نحوه پذیرش کودکان سر راهی

تشکیل صندوق بیماران صعب العلاج با اعتبار ۵ هزار میلیارد تومان

گروه اجتماعی – فخری سادات مسچی: بعد از ده سال 
پیگیری معلمان و دو ســال بعد از ارسال لایحه رتبه بندی 
معلمان، دولت با واریز علی الحســابی به حساب فرهنگیان 
ظاهرا اجرای کردن این لایحه را آغاز کرده اســت. این در 
حالی است که طبق مصوبه مجلس زمان اجرای این مصوبه 
از شهریور ۱۴۰۰ است و بنا بر این معلمان بابت اجرای این 
رتبه بندی، افزایش یک سال را مطالبه دارند و حالا واریزی 
اعلام شــده خیلی کمتر از چیزی است که به نظر می رسد 

معلمان بابت این رتبه بندی طلبکار شوند!
این موضوع در سال ۱۴۰۰ از دو جنبه قابل توجه بود: یکی 
گسترش اعتراضات و تجمعات معلمان که بارها در شهرهای 
مختلف برگزار شد و دیگری اینکه لایحه ای از سوی دولت 
قبل برای »رتبه بندی معلمان« در مجلس وجود داشت که 
از »ارسال آن به مجلس« تا »تائید آن در شورای نگهبان« 
فاصله ای یک ساله پیدا کرد، لایحه ای که علی رغم اینکه 
بســیاری از فعالان این صنف منتقد آن هستند و معتقدند 
ایراداتی دارد که باید رفع شــود.  این لایحه اســفند سال 
۱۳۹۹ به دست مجلس رسید و کلیات آن در خردادماه در 
مجلس به تصویب رســید اما بعد از آن گویی به فراموشی 
ســپرده شد! این موضوع موجب شــد که در مهرماه ۱۹۰ 
نماینــده بــرای در اولویت قرار گرفتن لایحــه رتبه بندی 
معلمان درخواســت بدهند.  در آن زمان رئیس کمیسیون 
آمــوزش و تحقیقات مجلس گفت: احتمالاً تا دو ماه آینده 
رتبه بندی معلمان وارد فاز اجرا می شود. پیش بینی می کنیم 
تا دو ماه آینده رتبه بندی معلمان برای اجرا آماده باشد که 

از ۳۱ شهریور ۱۴۰۰ قابل احتساب است.
از همان زمان مشــخص بود کــه آنچه کلیاتش در مجلس 
تصویب شــده بود بار مالی زیادی برای دولت دارد و برای 
همین دولت نمی خواهد زیر بار آن برود. بر همین اســاس 
رئیس سازمان برنامه و بودجه از مجلس درخواست کرد که 
نظام رتبه بندی فرهنگیان طبق لایحه دولت اعمال شــود 
چون در لایحه منابع به اندازه پیش بینی شــده است و اگر 
بیش از این در نظر گرفته شــود به خلق پول، استقراض و 

هزینه سنگین به قشرهای دیگر منجر خواهد شد.
آبان ماه ۱۴۰۰ جلســه ای غیرعلنی برای »تخصیص ۲۵ 
هزار میلیارد تومان برای اجرای رتبه بندی معلمان« برگزار 
شــد که علی الظاهر دولت با آن موافقــت کرد اما بعضی 
نمایندگان بلافاصله خبر دادند کــه دولت هیچ دولتی در 
این خصوص نداد. با این حال بررسی این لایحه در دستور 
کار قرار گرفت و بعد از چند بار رفت و آمد بین کمیسیون  
آمــوزش و تحقیقات و صحن علنی برای رفع ابهامات مواد، 
بالاخــره در ۲۴ آذرماه مــواد این لایحه در صحن علنی به 
تصویب رسید. در این مدت تجمعات معلمان همچنان ادامه 
داشت و یکبار هم به نقل از نیکزاد خبر رسید که دولت در 
پی پس گرفتن لایحه است اما مجلس مقاومت می کند؛ که 

البته این خبر تکذیب شد.
بعد از آن نوبت شورای نگهبان بود که این لایحه را برگرداند. 
این اتفاق دو بار افتاد؛ یکبار در روزهای پایانی دی و یکبار 
در روزهای پایانی بهمن. بعد از اینکه مجلس ایرادات اولیه 

شورای نگهبان را رد کرد و دوباره آن را به مجلس برگرداند.
این ایرادات شــورای نگهبان در جلسات اواسط اسفندماه 
مجلس و در بین بررسی لایحه بودجه ۱۴۰۱ مورد بررسی 
نماینــدگان قرار گرفت و لایحه دوباره به شــورای نگهبان 
ارســال شد و شانزدهم اسفندماه ســخنگوی این شورا در 
توئیتر نوشــت: لایحه نظام رتبه بندی که در مراحل قبل از 
سوی شورای نگهبان با اشکالات و ابهاماتی مواجه شده بود، 
در جلسه امروز این شــورا بررسی شد و اعضا آن را خلاف 

موازین شرع و قانون اساسی ندانستند.
به این ترتیب داستان رفت و آمد این لایحه بین مجلس و 
شــورای نگهبان هم به پایان رسید و در سالگرد ارسال این 
لایحه به مجلس، تصویب شد. ضمن این که این وعده هم 
داده شد که از اول شهریور ماه ۱۴۰۰ این لایحه مورد اجرا 
قرار بگیرد و بر اســاس آن حقوق هفت ماه گذشته معلمان 
مشمول محاسبه و پرداخت شود. اما همه این موارد منوط 
به چگونگی اجرای این لایحه توســط دولت است. اگر چه 

بســیاری از معلمان به لایحه تصویب شده هم انتقاد دارند 
و آن را پایین تر از کــف مطالبات فرهنگیان می دانند، اما 
باید منتظر نشســت و دید که همین لایحــه در اجرا چه 
سرنوشتی پیدا می کند و عملا تا چه حد رضایت معلمان را 

جلب خواهد کرد؟ 
در نهایــت محمدباقــر قالیبــاف رئیس مجلس شــورای 
اسلامی چهارشنبه ۱۸ اسفندماه در نامه ای به سید ابراهیم 
رئیسی رئیس جمهور قانون رتبه بندی معلمان را برای اجرا 
ابلاغ کرد؛ اما دولت پنج ماه نتوانست این رتبه بندی را اجرا 

کند و فقط با شعارها و وعده ها این مدت را گذراند! 
بهرحال از روز آخر مرداد با آغاز واریز علی الحساب بخشی از 
مطالبات معوق معلمان وارد فاز جدید اجرایی شد و سامانه 
آن جهت بارگذاری مدارک تا نهم شهریورماه فعال است تا 
بنابــر وعده ای که وزیر آموزش و پــرورش داده، از ماه های 
آینده و با صدور احکام جدید، نظام رتبه بندی تمام و کمال 
اجرایی شــود. اما این موضــوع از جنبه های مختلف مورد 

اعتراض جامعه فرهنگیان است. 
نگرانی از اجرا نشدن وعده ها درباره قانون رتبه بندی معلم ها 
سبب شد بخشی از فعالان این صنف بیانیه ای منتشر کنند، 
بیانــه ای که در آن معتقدند نه واریــزی ۱۱ میلیونی تمام 
حقی است که به گردن آموزش و پرورش دارند و نه پروسه 
طولانی بارگذاری مدارک شغلی نشانه های مثبتی از نهایی 

شدن اجرای این قانون دارد.
نکته دیگر اینکه معلمان بازنشســته در ایــن رتبه بندی 
فرموش شــده اند. در طی سالهایی که سخن از رتبه بندی 
بوده است تعداد زیادی از معلمان بازنشسته شده اند، و حالا 
نظام رتبه بندی شامل حال این افراد نمی شود. این اجحاف 
و تبعیض حالا صدای اغتراض بازنشستگان را بلند کرده که 

توقع دارند اجرای رتبه بندی شامل حال آنها هم بشود. 
حال با همه این انتقادات، وزیر آموز شــو پرورش منتی هم 
بر سر معلمان گذاشته و گفته است: وزیر آموزش  و پرورش: 
جــای رئیس جمهور بودم لایحه رتبه  بندی معلمان را پس 

می گرفتم!

رئیس پلیس راهور اظهار داشت: طبق گزارش های به دست 
آمده زمانی که واردات خودرو افزایش یافت، میزان تصادفات 
هم کاهش پیدا کرد.به گــزارش خبرنگار ایلنا، هادیانفر در 
نشســت تخصصی ارتقای ایمنی عبور و مرور که با حضور 
روســای پلیس راه و مدیران کل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای برگزار شد، اظهار داشت: در حال حاضر ۵۱ درصد 
فوتی ها در صحنه تصادف جان خود را از دســت می دهند 
و ۶ درصد در حین انتقال و ۴۳ درصد در بیمارستان فوت 
می کنند.وی ادامه داد : اما مگر چند بیمارســتان مجهز به 
بخش تروما هستند که در لحظه ضربه مغزی را تشخیص 
دهند بنابراین باید نگاه وزارت بهداشــت به بحث تصادفات 
بایــد تغییر کند.رییس پلیس راهور با بیان اینکه ســالانه 
تعداد تلفات جاده ای ۱۷ هزار نفر است که هزینه مستقیم 
و غیرمســتقیم هر کشــته به ۵.۴ میلیارد تومان می رسد، 
گفت: ۷ درصد تولید ناخالص ملی و ۹ درصد درآمد کشور 
صرف تصادفات جاده ای می شوند. هادیانفر با بیان اینکه به 
طــور جدی پیگیر واردات خودرو بودیــم، ادامه داد: طبق 
گزارش های به دست آمده زمانی که واردات خودرو افزایش 
یافــت، میزان تصادفات هم کاهش پیــدا کرد و همچنین 
کیفیت ساخت داخلی هم به دلیل شرایط رقابتی بالا رفت 
و اساســا اضافه شدن آپشن ایربگ، کروز و افزایش کیفیت 
کمربندها و ... در خودرو های داخلی زمانی انجام شــد که 
در شرایط رقابتی با خودروهای وارداتی قرار گرفتند.ییس 
پلیس راهور با اشــاره به افزایش تعداد وسایل نقلیه گفت: 

سالانه با رشــد ۱.۵ درصدی جمعیت مواجه هستیم و در 
حال حاضر ۵۴ میلیون نفر در کشــور گواهینامه رانندگی 
دارند و ۳۸ میلیون وســیله نقلیه موجود اســت. در حالی 
که سالانه ۱.۷ میلیون وسیله نقلیه به ناوگان ۳۸ میلیونی 
اضافه می شــود در ۴ ســال گذشــته تنها ۷ هزار خودرو 
فرســوده از رده خارج شده اســت و به همین دلیل است 
که شهرها شاهد انســداد ترافیکی هستیم و خیابان ها در 

روزهای پیک به پارکینگ تبدیل شدند.
وی با بیان اینکــه از آنجایی که متغیرها و عوامل موثر در 
بــروز تصادفات افزایش یافته باید با افزایش زیرســاخت ها 
تعادلــی را بین متغیرهــا ایجاد کنیم، گفــت: امروز تمام 
مردم کشــور کاربر حوزه ترافیک محسوب می شوند .وی با 
بیان اینکه ســالانه یک میلیون و ۳۰۰ هــزار نفر در دنیا 
در تصادفات کشته می شوند، اظهار داشت: دیگر نمی توان 
عامل تصادفات عامل انســانی، راه و خودرو است در حال 
حاضر ۵ عامل مدیریت، عامل انسانی، راه، خودرو و قوانین 
و مقررات در بروز تصادفات تاثیرگذار هستند.رییس پلیس 
راهور با اشــاره به کنترل تصادفات در کشورهای پیشرفته 
گفت: طرح زیرو در اعضای اتحادیه اروپا در حال اجرا است 
و در اجرای این طرح هم موفق بودند نه اینکه شعاری برای 
خوراک رســانه ای بدهد بطوریکه از ضریب ۱۸ نفر کشته 
تصادفات به ۱.۵ نفر رســیدند . در ایران در برنامه ششــم 
قرار بر این بود که شــاخص به ۳۱ درصد کاهش پیدا کند 
اما به اجرا نرســید.هادیانفر گفت: در تصادفات کشورمان 

۳۰۰ هزار نفر مجروح می شــوند که ۲۰ درصد آن ها دچار 
معلولیت خواهند شــد و ۱۸ درصد فوتــی تصادفات افراد 
کمتر از ۱۸ سال هستند.رییس پلیس راهور با بیان اینکه 
باید بپذیریم خودروی ملی نه ملی است و نه ایمن ادامه داد: 
اخیر دو دستگاه خودرو ساخت داخل درتصادف با هم دچار 
آتش سوزی شدند سوال این است که مگر در خودروها تی 
ان تی کار گذاشــتند که در تصادف دچار حریق می شوند.

وی درباره تمهیدات اندیشیده شده برای ایام اربعین گفت: 
تا به امروز ۲ میلیون نفر در ســامانه ســماح برای حضور 
در عتبات عالیــات در ایام اربعین ثبت نام کردند که طبق 
برآوردها ۷ روز قبل از روز اربعین پیک ســفر خواهد بود و 
بایــد بر روی مدیریت زمان تمرکز کنیــم. وی افزود: باید 
توجه داشته باشیم که بیشترین تصادفات در شهریورماه رخ 
می دهد چراکه بیشترین سفر مردم در پایان تابستان انجام 
می شــود و بیشترین سفر در مســیرهای خراسان رضوی، 

گیلان و مازندران است.
سردار هادیانفر همچنین با بیان اینکه درحالی که ۳۵ درصد 
تصادفات در جاده ها و مسیرهای برون  شهری اتفاق می افتد 
۷۰ درصد فوتی ها متعلق به تصادفات بین شــهری است، 
اظهار داشت: ۳۵ درصد فوتی ها مربوط به تصادفات در نقاط 
حادثه خیز است.وی در پاسخ به سوال ایلنا مبنی بر اینکه آیا 
با ســازمان راهداری بر تعداد نقاط حادثه خیز در جاده های 
کشور توافق دارید، گفت: آنچه که برای برنامه هفتم توسعه 
در نظر گرفته شــده این است که شاخص تصادفات باید به 

۵۰ درصد کاهش پیدا کند و باید مدیریت کلان در راستای 
تحقق این برنامه قرار بگیــرد. نقاط حادثه خیز عدد ثابتی 
ندارند و نمی توان عدد ثابتی از تعداد نقاط حادثه خیز اعلام 
کرده و جاده های کشــور باید به طور مستمر مورد تحلیل 
و ارزیابــی قراربگیرند اما ۵ هــزار و ۳۰۰ نقطه حادثه خیز 
شناسایی شــد که ۱۵۰۰ نقطه از سوی سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای اصلاح شــده و با برخی از نقاط هم 
با آشــکار ســازی علایم و تجهیزات جاده ای امکان اصلاح 
دارند.رییــس پلیس راهور با بیــان اینکه ۲ میلیون راننده 
پرخطر با خودرو یا موتور در حال تردد هستند، گفت: عامل 
تصادفاتی که منجر به کشــته شدن ۱۷ هزار شده ۲۵۰۰ 
راننده بودند که معتقدم بایــد قوانین و مقررات رانندگان 
پرخطر متفاوت از رانندگانی باشد که تنها یک یا دو تصادف 
جزیی داشتند.سردار هادیانفر درباره برخورد با خودروهای 
بی کیفیت اظهارداشت: عده ای می گویند پلیس که منتقد 
خودروهای کیفیت پایین ســاخت داخل اســت چرا این 
خودروهــا را پلاک می کند امــا در این باره قانون صراحت 
اعلام کرده بجز پلیس سه دستگاه وزارت صمت، استاندارد 
و محیط زیســت خودرو را تست و تایید کند و اگر تاییدیه 
این سه دستگاه وجود داشــته باشد به طور قانونی پلیس 
باید این خودروها را شماره و پلاک گذاری کند.وی افزود: 
سازمان استاندارد در این باره کوتاهی کرده و می کند اما با 
دستور و تاکید رییس جمهوری این اختیار را داریم جلوی 

پلاک گذاری خودروهای بی کیفیت را بگیریم.

به گزارش ایســنا، سید مرتضی اعلمی در نشست خبری که 
امروز برگزار شد با بیان اینکه یکی از اهداف ما تامین امنیت 
غذایی جامعــه هدف به همراه کیفیت، ســلامت و قیمت 
مناسب است، گفت: ســازمان اتکا بیش از ۱۱۰۰ فروشگاه 
در سراســر کشور دارد که تولید سلامت محور را در دستور 
کار خود قرار داده است.همچنین این سازمان در تلاش است 
تا قیمت گذاری محصولات به صورت متمرکز و با توجه به 
قیمت تمام شده و رقابت پذیر با سایر بخش های دیگر باشد.
وی ادامه داد: یکی دیگر از موضوعات مد نظر این ســازمان 
کنترل و نظارت دائمی بر فروشــگاه های مربوطه، نظارت بر 
قیمت هــا و قیمت گذاری و توجه بــه تخفیف های ویژه و 
فصلی اســت.رئیس هیئت مدیره سازمان اتکا همچنین به 
فعالیت های این ســازمان اشــاره کرد و گفت: تخفیف های 
ویژه ای برای نیروهای مسلح در نظر گرفته شده است.برای 
وابستگان نیروهای مسلح این تخفیف ها به ۲۵۰ هزار تومان 
افزایش خواهد یافت و سقف تخفیف ها برای شاغلین نیز از 
۷۵ هزار تومان به ۱۲۵ هزار تومان رســیده است.وی اضافه 

کرد: برای فرزندان بازنشستگان و شاغلین نیروی مسلح که 
در تامین جهیزیه دغدغه دارند  طرحی در نظر گرفته شــد 
با نام مطلع عشق که در ســالروز ازدواج حضرت علی )ع(و 
فاطمه)س( نمایشگاه دائمی در فروشگاه اتکا مرکزی چمران 
برگزار شده است و انواع لوازم مورد نیاز آنها با اقساط ۶۰ ماهه 
و کارمزد ۴ درصد ارائه می شود.  سقف وام لوازم خانگی نیز از 
۲۵ میلیون تومان با کارمزد ۱۸ درصد ۳۶ ماهه به مبلغ ۵۰ 
میلیون تومان رسیده است.اعلمی همچنین به شارژ یارانه های 
نقدی نیروهای مسلح نیز اشاره کرد و گفت: در ابتدای سال 
در یارانه های نقدی نیروهای مسلح افزایش دوبرابری داشتیم 
و مبالغ  نیز به صورت منظم پرداخت می شود. متوسط یارانه 
که در ســال گذشته به هر کارت ۹۴۸ هزار تومان پرداخت 
می شد که این رقم با آزادســازی قیمتها افزایش یافت و با 

حمایــت وزیر دفاع در حال حاضر به  هر کارت ۵ میلیون و 
۳۰۰ هزار تومان تخصیص می یابد.وی تصریح کرد: سازمان 
اتکا در سراسر کشور  و در مناطق کم برخوردار حضور فعالی 
دارد و فروشــگاه های ما در این مناطق اقلام مورد نیاز را با 
کیفیت و قیمت مناسب توزیع می کنند. در برخی استان ها 
نیز فارم های پرورش مرغ اجدادی، مادر و گوشتی را توسعه  
دادیم و در صنایع شــیلات این اقداماتی انجام شده است.
مدیرعامل سازمان اتکا در ادامه گفت:با آزادسازی قیمت ها 
در بحــث تامین نهاده های واحدهای مرغداری دوره گذاری 
داشتیم، زیرا تولیدکنندگان جوجه یکروزه به دلیل کمبود 
سرمایه در گردش در تامین نهاده مورد نیاز خود مشکلات 
بسیاری داشــتند. در جهت رفع مشکلات این بخش اعلام 
آمادگی کردیم و با قراردادهای خود با مرغداری ها، نهاده های 

مــورد نیاز آن ها را تامین کردیم. همچنین واکســن و دارو 
نیــز برای آنها تهیه و محصولات نهایی آنها را جذب کردیم.

البته خرید تضمینی را نیز در دستور کار خود قرار دادیم و 
با تعاملات خوبی که با وزارت جهاد کشــاورزی داریم از سه 
میلیــون تا پنج میلیون قطعه جوجه از مرغداران به صورت 
تضمینی خریداری شــده است که این روند همچنان ادامه 
خواهد داشت.وی در خصوص حضور سازمان اتکا در بورس 
نیز گفت:دارایی های ســازمان اتکا دارایی های بین نسلی و 
متعلق به نیروهای مســلح در سراسر کشور است. این فعال 
اقتصادی با اشاره به اینکه این سازمان در تولید روغن، قند 
و شــکر، برنج، محصولات دامی و شــیلاتی اقداماتی انجام 
داده اســت گفت:دربحث دامپروری اصلاح نژاد و به نژادی 
دام سبک و انتقال ژن چندقلوزایی انجام داده ایم. همچنین 
توانســتیم تولیدات دام سنگین را از ۲۰۰۰ راس به ۶۰هزار 
راس و دام ســبک را از ۲۰ هزار اســت بــه ۲۰۰ هزار راس 
برسانیم. تولید شــکر را از ۱۵۰ هزار تن به ۳۰۰ هزار تن و 

روغن را از ۱۰۰ تن به ۵۰۰ تن در روز رساندیم.

معاون امور اجتماعی بهزیســتی استان تهران ضمن اعلام 
رها کردن نوزادی نزدیکی شیرخوارگاه آمنه ، نحوه پذیرش 
کودکانی که ســر راه گذاشته می شوند را تشریح کرد و در 
این راستا از مردم خواســت با مشاهده چنین مواردی، با 

اورژانس اجتماعی )۱۲۳( تماس گیرند.
به گزارش ایسنا، روز دوشنبه نوزاد دارای معلولیتی جلوی 
درب شیرخوارگاه آمنه رها شده بود که طبق گفته، فاطمه 
ارزانیان، معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان تهران 
دست نوشته ای همراه این نوزاد بوده که در آن نوشته شده 
بود والدینش شــرایط نگهداری او را ندارند.در این راســتا 
ارزانیــان درخصوص آخرین وضعیت ایــن کودک به ارائه 
توضیحاتی پرداخت و با اشــاره به اینکه بعد از مشــاهده 
کودک مقابل درب شیرخوارگاه ، مددکار برای پذیرش این 
کودک ورود کرد، به ایســنا گفت: پزشک و پرستار ویزیت 
اولیــه را انجام دادند و حتی اجــازه ندادیم که مادریار به 
کودک شیر دهد، زیرا ممکن بود بلع کودک دچار مشکل 
باشــد و در این زمینه از پرســتار کمک گرفتند.ارزانیان 

ادامه داد: همچنین نیروی انتظامی نیز برای صورت جلسه 
وضعیت به شیرخوارگاه مراجعه کرد و از اورژانس اجتماعی 
نیز کمک گرفته شــد. اورژانس بعد از انجام کارهای اولیه 
در شــیرخوارگاه آمنه این نوزاد را به شــیرخوارگاه رفیده 
)شــیرخوارگاه کودکان دارای معلولیت( ارجاع داد. اکنون 
حال عمومی کودک خوب اســت و در شیرخوارگاه پذیرش 
شــده اســت.معاون امور اجتماعی بهزیستی استان تهران 
در ادامه در پاســخ به ســوالی درخصــوص نحوه پذیرش 
کودکانی که سر راه قرار می گیرند، نیز اینطور توضیح داد 
که کودکانی که اغلب در ساختمان بهزیستی، شیرخوارگاه 
یا حتی بیمارســتان ها رها می شــوند، معمولا با اورژانس 
اجتماعی تماس گرفته می شــود. در این راســتا از مردم 
درخواســت داریم در صورت مشــاهده موارد این چنینی  

)کودکانی که ســر راه قرار می گیرند( با اورژانس اجتماعی 
۱۲۳ تماس بگیرند. همکاران به فوریت در محل مســتقر 
خواهند شــد و اقدامات مددکاری لازم را انجام می دهند. 
پــس از آن کــودک را از طریــق حکم قضایی به ســتاد 
پذیرش و هماهنگی اســتان منتقل و در ستاد پذیرش نیز 
گزارش هایی تهیه و ســپس برای جانمایی کودک او را در 
یکی از شــیرخوارگاه ها پذیرش می کنند.وی با بیان اینکه 
اولویت بهزیستی بازگرداندن کودک به آغوش خانواده است 
و »گاهــا« می توان خانواده های این کودکان را پیدا کرد و 
آن ها را در صورت صلاحیت خانواده ومهیا بودن شرایط به 
خانواده شان پیوند داد گفت: در غیر این صورت اگر خانواده 
آنها را شناسایی نکنیم، کودک وارد مرحله فرزندخواندگی 
می شود. سازمان بهزیستی افرادی که متقاضی سرپرستی 

فرزنــدان دارای معلول یا نیاز به پیگیری درمان هســتند 
را خارج از نوبــت در اولویت قرار می دهد.ارزانیان در ادامه 
درخصــوص نحوه شناســایی خانواده هــای کودکانی که 
ســر راه گذاشته می شــوند، بیان کرد: هیچ کودکی نباید 
در خیابان بماند و براین اســاس سازمان بهزیستی بعد از 
مشــاهده کودکانی که سر راه گذاشته می شــوند، آنها را 
پذیرش می کند، اما بعد از اینکه کودک در شــیرخوارگاه 
مستقر شد، مددکار به طور جدی پیگیر پیدا کردن اعضای 
خانواده کودک خواهد شــد تا دوباره او را به خانواده پیوند 
دهــد و اگر خانواده به لحاظ اقتصادی دچار مشــکل بود، 

مورد حمایت قرار می گیرد.
معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان تهران افزود: در 
صورتی که خانواده کودک فاقد شــرایط نگهداری باشــد، 
دیگر اعضای خانواده کودک همچــون عمه، دایی و خاله 
و... را پیــدا کــرده و در صورت دارا بودن شــرایط او را به 
خانواده پیوند می دهیم. در غیر این صورت کودکی که فاقد 

سرپرست باشد، وارد مرحله فرزندخواندگی خواهد شد.

معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی از 
تشــکیل صندوق بیماران صعب العلاج با اعتبار۵ هزار میلیارد تومان خبر داد.
به گزارش ایلنا، بهروز رحیمی گفت: تشــکیل صندوق بیماران صعب العلاج با 

اعتباری بالغ بر ۵ هزار میلیارد تومان برای اولین بار در کشور انجام می شود.وی 
در آستانه هفته دولت اقدامات وزارت بهداشت دولت سیزدهم را مورد اشاره قرار 
داده و جذب اعتبار یک درصد مالیات بر ارزش افزوده برای منابع پایدار در حوزه 
نظام بهداشــتی را اتفاقی مهم قلمداد کــرد و افزود: اجرای قانون تعرفه گذاری 
خدمات پرســتاری بعد از ۱۴ ســال برای اولین بار در کشــور با بودجه ۵ هزار 
میلیارد تومان در دولت ســیزدهم نیز از دستاوردهای مهم وزارت بهداشت در 
دولت سیزدهم است.معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت ضمن اشاره 
به تلاش وزارت بهداشــت برای تبدیل وضعیت کارکنان نظام سلامت در قالب 
طرح ساماندهی کارکنان دولت، تصریح کرد: تا مرداد ماه ۱۴۰۱ تبدیل وضعیت 
۶۶ هزار نفر از کارکنان نظام ســلامت در قالب قانون تبدیل وضعیت ایثارگری 
انجام شده است. رحیمی همچنین تشکیل پرونده شهدای خدمت سلامت برای 

اولین بار در کشور را یکی از اقدامات مهم وزارت بهداشت دانست و یادآور شد: 
مدافعان ســلامت در بخش های مختلف وزارت بهداشت و دانشگاه های علوم 
پزشکی در راه حفاظت از ســلامت مردم تلاش و جانفشانی کرده و در این راه 
شهدای زیادی را نیز تقدیم کشور کردند.معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت 
بهداشــت توجه به مناطق محروم و کم برخوردار را سیاســت دولت سیزدهم و 
وزارت بهداشــت عنوان کرد و گفت: آغاز پروژه تامین ۵۰۰ دستگاه آمبولانس، 
تکمیل و بهره برداری از تعداد چشــمگیری پروژه بهداشــتی و درمانی تا پایان 
سال، توزیع ۴۳ هزار نیروی طرحی در سطح کشور، تعیین اولویت توزیع نیروی 
انســانی در آزمون های استخدامی، تامین تجهیزات و تخت های بیمارستانی و 
بســیاری موارد دیگر از اقدامات وزارت بهداشت در راستای محرومیت زدایی و 

توجه به مناطق کم برخوردار و مرزی است.


